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V tomto čísle naleznete 

Milí čtenáři, minulý týden představila 
Komise další sektorové návrhy budoucího 
rozpočtu EU. Je obecně dobře, že Komi-
se uvažuje o zjednodušení celého proce-
su a že počítá s navýšením prostředků 
pro nové priority jako migrace a bez-
pečnost. Médii samozřejmě nejvíce rezo-
novalo, že Česko bude mít méně peněz 
z fondů než v minulém období. Bude to 
zhruba stejné poměrné snížení jako mezi 
jednotlivými rámci v minulosti. ČR je 
v porovnání s průměrem EU stále bohatší 
a alokace se snižuje proporcionálně 
s tímto bohatnutím. 
Tento týden představí Komise další ná-
vrhy. Pro nás bude důležitý návrh k ev-
ropskému kosmickému programu. Přesně 
ten totiž řešil premiér Andrej Babiš s mís-
topředsedou Komise Marošem Šefčovi-
čem minulý týden na GSA. Byli bychom 

rádi, kdyby se Praha právě prostřednic-
tvím této agentury stala centrem evrop-
ských vesmírných aktivit.  
Tento týden nás čeká další návštěva, ten-
tokrát komisařky pro vnitřní trh Elżbiety 
Bieńkowské, která si vybrala Prahu za 
místo představení sektorového návrhu 
k vnitřnímu trhu. 
Závěrem bych chtěl doporučit nedělní 
rozhovor německé kancléřky Merkelové 
v posledním Frankfurter Allgemeine Sonn-
tagszeitung, ve kterém přichází s řadou 
konkrétních návrhů nejen v oblasti migra-
ce. Tento rozhovor lze chápat v souvislosti 
s tím, který předchozí neděli poskytl Se-
bastian Kurz Weltu am Sonntag. Zdá se, 
že se nám před Evropskou radou rozmá-
há tradice nedělních profilových rozhovo-
rů s velkými poselstvími. To není úplně 
špatná zpráva. 

V pátek 1. června 2018 se v Praze 
v sídle Agentury pro evropský globální 
navigační systém (GSA) uskutečnilo 
diskuzní setkání na téma „Budoucnost 
mobility“. Vystoupil zde ředitel agen-
tury GSA Carlo des Dorides a místo-
předseda Komise a komisař pro ener-
getickou unii Maroš Šefčovič. 
Úvodem setkání vystoupil ředitel Carlo 
des Dorides, který při uvítání hostů ocenil 
možnost přiblížit fungování a význam 
agentury širší veřejnosti. Ačkoliv se pre-
zentaci svého působení věnuje kontinuál-
ně, ať již kupříkladu každoročním dnem 
otevřených dveří či jinými akcemi, přímý 
kontakt s veřejností je však vždy vítaný. 
Po úvodním projevu C. des Doridese se 
slova ujal místopředseda Komise Maroš 
Šefčovič. Ten úvodem shrnul myšlenku 
vznikajícího družicového lokalizačního 
systému Galileo. Hlavním cílem projektu 
Galileo je vybudovat síť družic vybave-
ných špičkovou technologií, které ve spo-
lupráci s pozemními centry Evropě zajistí 
nejlepší lokalizační systém na světě. 
Místopředseda Šefčovič také zmínil, že 
projekt je na velmi dobré cestě a již při-
náší první výsledky. Vyvolává také pozi-
tivní ohlas i mezi technologickými gigan-
ty jako je například společnost Google. 
Tento zájem jen ilustruje nové možnosti, 
které Galileo otevírá, ať v oblasti no-
vých technologií, dopravy, při záchraně 
lidských životů či jiných odvětvích. 
Neopomenutelným aspektem, který Ga-
lileo přináší, je také geopolitická nezá-
vislost na dosud používaných systémech. 

Druhá část vystoupení Maroše Šefčoviče 
se věnovala tomu, co přináší evropské 
vesmírné projekty občanům. Ty jsou 
v první řadě investicemi do nových tech-
nologií a mají poměrně vysokou návrat-
nost. Z přímých a okamžitých přínosů bylo 
také vzpomenuto, že díky sídlu agentury 
získala Praha skoro 3 miliardy korun 
a dále pak také výhody spojené s kon-
centrací lidského kapitálu nejen v rámci 
Prahy. 

Vesmírné programy pak přináší velké 
příležitosti pro podnikání a výzkum 
a možnosti na zlepšení kvality života lidí. 
Jedná se zkvalitnění navigace a bezpeč-
nosti letadel, která díky moderní satelitní 
navigaci mohou létat a přistávat i za 
zhoršených podmínek viditelnosti.  Pomá-
hají také koordinovat a zefektivňovat 
železniční dopravu, předcházet doprav-
ním nehodám a přispívají k rozvoji auto-
nomních vozidel. 
Závěrem se M. Šefčovič věnoval otázce 
propojení evropských vesmírných progra-
mů a soukromého sektoru. Přiznal, že 
přestože umí Evropa vytvářet mnoho kva-
litního poznání, praktické využití, co se 
trhu týče, poněkud zaostává. Jejich ko-
merční využití často přichází zpoza At-
lantiku, kam evropští odborníci odcházejí. 
Unie si tak do budoucna klade za cíl tento 
odliv zastavit a vybudovat v struktury pro 
spolupráci vědců  a firem. Zmínil také, 
že součástí nového víceletého rozpočtu, 
má být i plán na zjednodušení přístupu 
k penězům pro firmy spolupracující 
s evropskými vesmírnými programy. 
/O. Dostál/ 

Budoucnost mobility v Evropě 
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Návrh Komise na podobu kohezní politiky 2021—2027 > Komise 

Komise dne 29. května 2018 zveřejnila návrhy upra-
vující podobu kohezní politiky na období 2021–2027 
(KOM(2018) 372). Česká republika by podle něj měla 
z příštího rozpočtu EU získat na kohezi 17,8 miliard eur 
(více než 450 miliard korun) bez zohlednění inflace, 
při jejím započtení by se jednalo o částku 20,1 miliard 
eur (asi 520 miliard korun). 

Komise oproti stávajícímu období snížila množství investič-
ních priorit na pět. Investice z Evropského fondu pro regi-
onální rozvoj a Fondu soudržnosti by měly v budoucnosti 
směřovat například na projekty podporující inovace, roz-
voj digitálních technologií, budování infrastruktur či pře-
chod na nízkouhlíkovou, oběhovou ekonomiku. 

Oproti minulému programovému období jde o sice sníže-
ní, nicméně návrh Komise není nic neočekávaného, kdy ur-
čité snížení finančních prostředků alokovaných pro Česko 
logickým vyústěním toho, ČR bohatne a ekonomická situa-
ce je velmi příznivá. Vláda ČR i tak hodlá usilovat o to, 
aby částka určená pro Česko nebyla výrazně menší než 

v současnosti. Pokles prostředků pro Českou republiku by 
byl obdobný jako mezi jednotlivými rozpočty v minulosti. 
Z pohledu České republiky je dobře, že Komise zacho-
vala zaměření politiky soudržnosti na méně rozvinuté 
regiony a členské státy, a že rozhodujícím kritériem pro 
alokace i nadále zůstává podíl hrubého domácího pro-
duktu na obyvatele v paritě kupní síly, který je doplněn 
o sadu nových kritérií, jež mají pomoci lépe odrážet re-
álnou situaci v regionech. 
Tato kritéria však ovlivní pouze malou část celkové alo-
kace. Komise rovněž zjednodušila přístup k prostředkům 
tím, že dále rozšířila okruh fondů v tzv. společném říze-
ní, které budou mít jednotný soubor pravidel. 
Česká vláda bude v nadcházejících jednáních prosazo-
vat podmínky, které budou pro ČR co nejvýhodnější 
z hlediska podmínek čerpání včetně zvýšení flexibility 
členských států při volbě investičních cílů, zjednodušení 
administrativy i výše národní alokace. /L. Škácha/ 

Minimální požadavky na opětovné používání vody > Komise 

Komise dne 28. května 2018 zveřejnila návrh nařízení, 
které stanovuje minimální požadavky na opětovné po-
užití vody (KOM(2018) 337). Cílem tohoto dokumentu 
je pomoci s hrozbou nedostatku vody a takzvaným 
„vodním stresem“.  
Voda je v současnosti limitovaným zdrojem. Až jedna tře-
tina území EU trpí tzv. „vodním stresem“, což je stav, kdy 
je v oběhu méně vody, než je v optimálním případě. Stav 
vytváří tlak na šetrnější hospodaření s vodou.  
Navíc, rostoucí spotřeba související s rostoucí populací 
a klimatická změna jsou výzvou pro dostupnost dostateč-
ného množství kvalitní vody pro občany. Nedostatek vo-
dy je také velice provázaný se zemědělským zavlažová-
ním a častou hrozbou jsou pak sucha, jejichž výskyt stoupl 
v posledních 30 letech o téměř 20 %. 
Obecným cílem nařízení je regulace nedostatku vody, 
především zvýšením znovuvyužití vody, a to zejména 
v zemědělském sektoru a to za současného udržení stan-
dardů veřejného zdraví a ochrany životního prostředí. 
Problematika začala být na unijní úrovni řešena v roce 
2012. 

V současnosti je znovuvyužití vody řešeno pomocí dvou 
nástrojů, které nicméně nespecifikují podmínky znovuvyu-
žití. Jedná se o Rámcovou směrnici o vodě a Směrnici 

o čištění městských odpadních vod. První dokument uklá-
dá členským státům stanovit stav jejich vody a stanovit 
programy, jak dosáhnout dobrých výsledků. Tyto pro-
gramy pak musí být předkládány Komisi každých 6 let.  
Navrhovaný předpis je v souladu s předchozími doku-
menty a vychází z cílů Agendy 2030. V souladu s princi-
pem subsidiarity je problematika nejlépe řešena na unij-
ní úrovni a to zejména s odkazem na mezinárodnost vod-
ních toků. Až 60 % povodí je mezinárodních, sdíleno me-
zi 2–19 zeměmi. Opatření provedená jedním státem tu-
díž nejsou dostačující. 
Rozdílné požadavky jsou často předmětem zákazu im-
portu určitých potravin. Nařízení stanovuje minimální 
požadavky na kvalitu vod, monitorování a preventivní 
opatření, klíčová opatření a řízení rizik na unijní úrovni. 
Forma nařízení byla zvolena díky možnosti nejrychlejší 
implementace. K problematice probíhala veřejná konzul-
tace, v níž 80 % respondentů vyjádřilo podporu unijní 
regulaci.  

Česká republika patří, co se týče kvality vody, mezi svě-
tovou špičku. Vzhledem k postupujícímu suchu, které Čes-
ko  ohrožuje v posledních letech se dá předpokládat ši-
roká podpora nařízení. /V. Schiebertová/ 

 

Snížení dopadů plastových výrobků na životní prostředí > Komise 

Komise dne 28. května 2018 zveřejnila návrh směrni-
ce, který se snaží řešit problematiku plastového odpa-
du. Konkrétně se jedná o návrh směrnice o snížení do-
padu některých plastových výrobků na životní prostře-
dí (KOM(2018) 340). 

Cílem tohoto dokumentu je řešit stále narůstající problém 
plastů, obzvláště v souvislosti s plastovým odpadem ku-
mulovaným v mořích a s obsahem mikroplastů ve vodě. 
Nová směrnice usiluje o zavedení minimálního standar-
du ve výrobě a recyklaci plastů a to zejména s odkazem 
na zamoření vod plastovými výrobky a mikro-plasty. 

Konkrétně Komise navrhla zákaz výrobků, ke kterým exis-
tuje dostupná alternativa v podobě využití jiných materi-
álů. Jedná se o vatové tyčinky, kromě tamponů určených 

a používaných pro lékařské účely, plastové příbory a ta-
líře, brčka (kromě brček užívaných pro lékařské účely), 
míchátka do nápojů, tyče od balónků (s výjimkou balónů 
pro průmyslové nebo jiné profesionální použití). Dále 
členské státy mají podniknout kroky směřující k výrazné 
redukci jednorázových obalů na potraviny a nápoje. 
Nástroje jsou v souladu s principem subsidiarity pone-
chány národní úrovni a mohou zahrnovat například ná-
rodní limity pro spotřebu, zajištění alternativních náhrad 
nebo zpoplatnění jednorázových plastů. Nápojové obaly 
na jedno použití obsahující plasty budou na trhu povole-
ny pouze v případě, že jejich uzávěry a víčka zůstanou 
připevněny k nádobě. /Pokračování na str. 3/ 

https://ec.europa.eu/commission/sites/beta-political/files/budget-may2018-erdf-cohesion-funds-regulation_en.pdf
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0ahUKEwiplr3g77vbAhUlApoKHbsMDIEQFggrMAA&url=http%3A%2F%2Fec.europa.eu%2Fenvironment%2Fwater%2Fpdf%2Fwater_reuse_regulation.pdf&usg=AOvVaw2JnpfYycDd55NGs4HDm7nm
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0ahUKEwiR1JHG8bvbAhWFA5oKHZYtBBAQFggoMAA&url=http%3A%2F%2Fec.europa.eu%2Ftransparency%2Fregdoc%2Frep%2F1%2F2018%2FCS%2FCOM-2018-340-F1-CS-MAIN-PART-1.PDF&usg=AOvVaw21wKIVqSVV-LhUc9WzvM29
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Výsledky zasedání Rady pro zahraniční věci > Rada 

Dne 28. května 2018 se v Bruselu uskutečnilo zasedání 
Rady pro zahraniční věci. Českou delegaci zde vedl 
Ivo Šrámek, náměstek ministra zahraničních věcí pro 
řízení sekce bezpečnostní a multilaterální. Komisi zde 
zastupovala její místopředsedkyně Federica Mogherini-
ová a komisař pro mezinárodní spolupráci a rozvoj 
Neven Mimica. 

Úvodem zasedání Rada diskutovala aktuální otázky. Mís-
topředsedkyně F. Mogheriniová pozitivně zhodnotila ko-
nání květnového summitu se zeměmi západního Balkánu, 
který potvrdil jejich evropskou perspektivu. K otázce Íránu 
zopakovala, že stávající smlouva přispívá k udržení stabi-
lity, která je hlavní unijní prioritou. Následně se ministři 
zabývali situací Venezuely, kde se nedávno uskutečnily 
prezidentské volby. Ty nebyly ani svobodné ani důvěry-
hodné a Unie vyzvala ke konání voleb nových. 
Během pracovního oběda proběhla debata o posledním 
vývoji v Gaze, během kterého Rada znovu diskutovala 
společnou unijní pozici ke dvoustátnímu řešení a ke sta-
tusu Jeruzaléma. Česká delegace zde potvrdila, že na-
dále ctí unijní pozici k tomuto řešení. Některé delegace se 

poté vyjádřily k otázce možného přesunu velvyslanectví 
do Jeruzaléma.  
Poté se ministři věnovali tématu Post-Cotonou v návaz-
nosti na původní záměr schválit mandát pro vyjednávání 
se zeměmi skupiny států Afriky, Karibiku a Tichomoří 
o pokračování partnerství po skončení platnosti Dohody 
z Cotonou v roce 2020. 

Mezi unijními zeměmi panovala na pracovní úrovni shoda 
nad návrhem mandátu s výjimkou ustanovení týkajících se 
migrace, pouze maďarská delegace požadovala re-
striktivnější formulace.  
V části „Různé“ francouzská delegace informovala 
o druhém setkání Mezinárodního partnerství proti bez-
trestnosti za užívání chemických zbraní. Zástupci Fran-
cie a Velké Británie poté informovali, že podporují vznik 
unijního sankčního režimu v oblasti chemických zbraní. 
Londýn získal podporu ke svolání zvláštní konference 
smluvních stran Úmluvy proti užívání chemických zbraní.  
/L. Škácha/ 

Ze směrnice vyplývají povinnosti i pro výrobce některých 
produktů a to jednak nutností informovat spotřebitele 
o tom, jak se má odpad odstraňovat, o negativním dopa-
du výrobků na životní prostředí a o přítomnosti plastů 
v nich. 

Dále se výrobci budou podílet na nákladech spojených 
s nakládáním s odpady a úklidem a také s osvětovými 
opatřeními, pokud jde o nádoby na potraviny, sáčky 
a obaly (např. od bramborových lupínků a cukrovinek), 
nápojové obaly a kelímky, tabákové výrobky s filtry 
(např. cigaretové nedopalky), vlhčené ubrousky, balonky 
a lehké plastové tašky. 
Členské státy budou povinny do roku 2025 zajistit sběr 

90 % jednorázových plastových lahví od nápojů, napří-
klad prostřednictvím systémů vratných záloh. U všech 
jmenovaných výrobků pak členské státy musí zvyšovat 
povědomí o možnostech recyklace a dopadu používání 
jednorázových plastů na životní prostředí. 
Česká republika je na evropské špičce v třídění odpadu 
a dlouhodobě podporuje udržitelné nakládání s plasty 
v kontextu oběhového hospodářství. ČR v této problema-
tice považuje za zásadní, aby byl stanoven jasný regu-
latorní rámec pro systémy třídění plastů, byl nastaven 
systém rozšířené odpovědnosti výrobců a byla řešena 
problematika plastů na jedno použití a nadrozměrných 
obalů. /V. Schiebertová/ 

Výsledky zasedání Rady pro konkurenceschopnost  > Rada 

Ve dnech 28. a 29. května 2018 v Bruselu zasedala 
Rady pro konkurenceschopnost. Na pondělním zasedá-
ní ve formaci ministrů odpovědných za oblast vnitřní-
ho trhu a průmyslu vedl delegaci ČR vedl ministr prů-
myslu a obchodu Tomáš Hüner, v úterní při jednání vě-
novanému výzkumu a vývoji pak delegaci vedli Pavel 
Doleček, pověřený náměstek pro řízení sekce vysokého 
školství, vědy a výzkumu a velvyslanec Jaroslav Zají-
ček, v části věnované vesmírné politice. 
Část vnitřní trh a průmysl 
Komisařka pro vnitřní trh, průmysl, podnikání a malé 
a střední podniky Elżbieta Bieńkowska se ve svém vystou-
pení nejdříve zaměřila na dopady vnitřního trhu na zpra-
covatelský průmysl. E.  Bieńkowska také připomněla kon-
ferenci k vnitřnímu trhu, která se bude 8. června konat 
v Praze. Většina delegací se shodla na významu hodnoto-
vých řetězců a nutnosti prohlubování vnitřního trhu, je 
třeba se vyhnout roztříštěnosti klíčových sektorů, zaměřit 
se na inovace a podporu malých a středních podniků. 
Unijní země dále ve svých vystoupeních vyzdvihly význam 
volného pohybu zboží, uvítaly např. snížení nákladů pro 
malé a střední podniky nebo řešení prostřednictvím sítě 
Solvit a schválily obecný přístup nařízení o vzájemném 
uznávání. 
V rámci bodů „Různé“ představil komisař pro digitální 
trh Andrus Ansip nedávné iniciativy v oblasti jednotného 

digitálního trhu, mj. datový balíček a revizi směrnice 
o opětovném využití informací z veřejného sektoru. Před-
sednictví informovalo o aktuálním stavu vyjednávání au-
torskoprávního balíčku.  
Komisařka Věra Jourová představila nový balíček opat-
ření v oblasti ochrany spotřebitele, který má pomoci do-
cílit spravedlivějšího vnitřního trhu ve prospěch spotřebi-
telů i podniků.  
Část vesmír 
Hlavním bodem jednání byla politická diskuze nad té-
matem budoucnosti evropské vesmírné politiky. Komisař-
ka E. Bieńkowska připomněla, že brzy vyjde návrh naří-
zení o evropském vesmírném programu. Uvedla, že ev-
ropský vesmírný program bude obsahovat čtyři klíčové 
prvky: návaznost na hlavní programy EU (např. Coper-
nicus), přijetí nových strategií a priorit reagujících na no-
vé výzvy, využití uživateli a řízení (např. spolupráce 
s GSA). Delegace ve svých vystoupeních zdůraznily vý-
znam vytváření vhodných podmínky pro zapojení malých 
a středních podniků a pro rozvoj inovací a nových 
technologií.  
EU by měla zajistit využití dat a také zahájit nové pro-
jekty. Delegace ČR uvedla, že jedním z klíčových motorů 
evropské ekonomiky jsou data a služby spojené s vývo-
jem vesmírných technologií, a současně zdůraznil roli 
agentury GSA v Praze. /Pokračování na str. 4/ 
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Výsledky zasedání Evropského parlamentu > Evropský parlament 

Ve dnech 28. až 31. května 2018 se uskutečnilo ple-
nární zasedání Evropského parlamentu (EP) ve Štra-
sburku. Hlavními body, o kterých poslanci diskutovali, 
byly budoucnost EU, příští podoba víceletého finanční-
ho rámce, dumpingová opatření a vysílání pracovního.  
Lucemburský premiér Xavier Bettel v EP představil svou 
vizi budoucnosti EU. Zdůraznil, že existence jednotného tr-
hu je podmínkou světové konkurenceschopnosti evropských 
podniků a podpořil další prohlubování hospodářské 
a měnové unie. X. Bettel dále podpořil spravedlivé da-
nění internetových společností a poukázal na výhody sni-
žování daní za účelem vyšší evropské konkurenceschop-
nosti.  

Dalším bodem na programu byla podoba příštího vícele-
tého finančního rámce. V otázkách kohezní a zeměděl-
ské politiky poslanci požadují, aby financování obou poli-
tik zůstalo na stávající úrovni. V přijaté rezoluci kritizují, 

že reálný objem dostupných financí se v novém rámci sní-
ží. Podle poslanců by přitom Unie měla zásadně navýšit 
výdaje na program Erasmus+, výzkum, vývoj, podporu 
malých a středních podniků a boj s nezaměstnaností. Ko-
misní návrh na zavedení tří nových zdrojů unijního roz-
počtu naopak poslanci v rezoluci podpořili. 
Parlament také schválil vyšší tarify na dumpingové 
a subvencované produkty z třetích zemí. Podle přijaté-
ho nařízení může Unie zavést vyšší tarify a vyšetřování 
případů dumpingu se zkrátí a do jeho průběhu mohou 
nově zasahovat odbory, evropským malým a středním 
podnikům má v řízení asistovat helpdesk. 
Poslanci také schválili směrnici o vysílání pracovníků, 
kdy podle nových pravidel musí být vyslaní zaměstnanci 
odměňováni podle pravidel hostitelské země. 
/K. Votavová/ 

Část výzkum a vývoj 
Rada přijala závěry k evropskému cloudu pro otevřenou 
vědu. Ty počítají s otevřeným přístupem pro všechny. Zá-
věry k urychlení oběhu znalostí pak kladou důraz na sdí-

lení a potřebu využívání výsledků výzkumu v praxi. Je 
nutné odstranit právní, organizační a finanční překážky 
pro přístup k výsledkům výzkumu a vývoje financované-
ho z veřejných zdrojů.  /L. Škácha/ 

Program evropských institucí, 7. až 14. června > Informace 

Zasedání Rady pro dopravu, telekomunikace a energe-
tiku (část doprava), 7. června 2018 

Sociálně-tržní návrhy v rámci balíčku mobility I, zejm. 
aplikace směrnice o vysílání pracovníků na oblast silniční 
nákladní dopravy; financování dopravní infrastruktury 
v příštím víceletém finančním rámci 2021-2027.  

Zasedání Rady pro dopravu, telekomunikace a energe-
tiku (část telekomunikace), 8. června 2018 

Kybernetická bezpečnost, opětovné použití dat ve veřej-
ném sektoru.  
Zasedání Rady pro dopravu, telekomunikace a energe-
tiku (část energetika), 11. června 2018 

Energetický balíček (energetická unie, obnovitelné zdroje, 
energetická účinnost); diskuze o iniciativách projednáva-

ných v Parlamentu; vnější energetické vztahy; priority bu-
doucího rakouského předsednictví. 
Plenární zasedání Evropského parlamentu, 11. až 14. 
června 2018 

Rozprava s nizozemským premiérem Markem Ruttem 
o budoucnosti Evropy; otázka jaderné dohody s Íránem; 
balíček týkající se hospodářské a měnové unie; povinnosti 
clearingu, požadavky na oznamování, techniky zmírňování 
rizik; nařízení o sledování a vykazování emisí CO2 
a spotřeby paliva u nových těžkých vozidel; politika 
soudržnosti a oběhové hospodářství; návrhu směrnice 
o testu přiměřenosti před přijetím nové právní úpravy po-
volání; hlasování o složení Parlamentu; insolvenční řízení: 
aktualizace příloh nařízení, kontrola uplatňování práva EU 
v roce 2016. 

Rámcové pozice schválené v 22. týdnu > Informace 
Rámcová pozice k návrhu nařízení Evropského parlamentu 
a Rady o evropských příkazech k vydání a k uchování 
elektronických důkazů v trestním řízení (vypracovalo 
Ministerstvo spravedlnosti) 

Rámcová pozice k návrhu směrnice Evropského parlamen-
tu a Rady stanovující harmonizovaná pravidla pro sta-
novení právních zástupců za účelem získávání důkazů 
v trestním řízení (vypracovalo Ministerstvo spravedlnosti) 

Rámcová pozice ke sdělení Komise Evropskému parla-
mentu, Radě a Evropskému hospodářskému a sociálnímu 
výboru „Nová politika pro spotřebitele“ (vypracovalo 
Ministerstvo průmyslu a obchodu) 
Rámcová pozice k návrhu směrnice Evropského parlamen-
tu a Rady, kterou se mění směrnice Rady 93/13/EHS 
z 5. dubna 1993, směrnice 98/6/ES Evropského parla-

mentu a Rady, směrnice 2005/29/ES Evropského parla-
mentu a Rady a směrnice 2011/83/EU Evropského parla-
mentu a Rady, pokud jde o lepší vymáhání a moderni-
zaci právních předpisů EU na ochranu spotřebitele 
(vypracovalo Ministerstvo průmyslu a obchodu) 
Rámcová pozice ke sdělení Umělá inteligence pro Evro-
pu (vypracoval Úřad vlády) 
Rámcová pozice ke sdělení Evropské komise Směrem ke 
společnému evropskému datovému prostoru 
(vypracoval Úřad vlády) 
Rámcová pozice k návrhu směrnice Evropského parlamen-
tu a Rady o opakovaném použití informací veřejného 
sektoru (PSI) (vypracovalo Ministerstvo vnitra) 

Rámcová pozice k Akčnímu plánu o vojenské mobilitě 
(vypracovalo Ministerstvo obrany) 
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